

尊敬的华夏爱迪生中文学校家长，

2025年3月9日正常上课。温馨提示：3月9日进入夏令时，时钟拨快一小时，请不要迟到。

时间：1:30 - 5:20pm

地点：Edison High School (50 Blvd of Eagles, Edison NJ 08817)

◆ 第8届全球华语朗诵大赛预报名截止日期：2025年3月31日。本次比赛由中国华文教育基金会主办，华夏中文学校承办。自2018年至今已连续举办七届。现阶段报名旨在统计参赛意向，并为后续报名及培训做好准备。参赛年龄3-18岁，设置4个组别。作品视频需横屏拍摄，MP4格式。感兴趣的家庭可以自行报名参加，也可以报名我校演讲班（第三节课Language Performance），由老师辅助提升实力。预报名链接：

[https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeNFqdEi7hn\\_2kfCgFpHiT6XuF-glOpDpiHy2pQsgH0o7e9mw/viewform?usp=dialog](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeNFqdEi7hn_2kfCgFpHiT6XuF-glOpDpiHy2pQsgH0o7e9mw/viewform?usp=dialog)

◆ 2025年度华夏辩论比赛南区赛事报名截止日期：2025年3月31日。本次比赛仍然由我们爱迪生分校承办，比赛日期为2025年4月27日。辩论队将以我校中文辩论课（第二节课Chinese Debate）为依托组队，争对今年辩题进行培训。同时，辩论赛评委会专业评委“纵横国际”已经于2月28日开始为参赛选手、家庭、和各分校带队老师提供统一培训和答疑。我们分校已经统一缴费，请有意参加辩论的同学们充分利用机会。如果和已有课程时间（第二节课）冲突，请及时告知老师，学校将提供最大程度的便利和协调。2025年辩论主题：

甲组（7+年级）

正方：中学校园内应禁止学生使用社交软件\*

反方：中学校园内不应禁止学生使用社交软件\*

\* 社交软件 (Social Media APP)应包含Instagram, TikTok, Facebook 等类似功能的社交软件，不应包含MS team等用于辅助教学及交流合作的应用软件。

乙组（4-6 年级）

正方：家养宠物对小学生的生活和成长利大于弊

反方：家养宠物对小学生的生活和成长弊大于利

◆ 2025年“华夏之星”文艺汇演将于2025年3月29号在中部分校举行！我们爱迪生分校入选节目为雪龙吟和勇气大爆发。按学校春晚链接 (<https://newyeargala-2025.hxedison.org/>) 或者学校YouTube频道 (<https://www.youtube.com/@HXEDISON>) 4号和10号节目，一睹为快！这里祝贺入选的小演员们，也感谢家长的积极配合和指导老师的无私奉献！祝愿他们演出成功！

◆ 家长值班每学期一次，请按链接选择合适的时间和项目：

<https://www.hxedison.org/ParentDutySignup.html>

祝周末愉快！

校长 李晶

Dear all Huaxia Edison Families,

We have regular class tomorrow on 3/9/2025. Gentle reminder: Daylight saving time starts this Sunday 3/9/2025.

Time: 1:30 - 5:20pm

Address: Edison High School (50 Blvd of Eagles, Edison NJ 08817)

◆ The deadline for pre-registration of the 8th Global Chinese Recitation Competition: March 31, 2025. This competition is organized by the China Chinese Education Foundation and hosted by the Huaxia Chinese School. It has been held for seven consecutive years since 2018. The current registration aims to gather the intentions of participants and prepare for subsequent registrations and training. The competition is for participants aged 3-18, with 4 categories. The performance videos should be shot in landscape mode, in MP4 format. Interested families can register on their own, or they can sign up for our school's Speech Class (Third Period, Language Performance), where teachers will assist in enhancing skills. Pre-registration link: [https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeNFqdEi7hn\\_2kfCgFpHiT6XuF-glOpDpiHy2pQsgh0o7e9mw/viewform?usp=dialog](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeNFqdEi7hn_2kfCgFpHiT6XuF-glOpDpiHy2pQsgh0o7e9mw/viewform?usp=dialog)

◆ 2025 Huaxia Debate Competition South Region registration deadline: March 31, 2025. This competition will be hosted by our school, and the event will take place on April 27, 2025. The debate teams will be formed based on our school's Chinese Debate class (Second Period, Chinese Debate) and will undergo training focusing on this year's debate topics. Additionally, professional judges from "Zongheng International" has started the three training sessions and Q&A starting on February 28, for the participants, families, and team leads.. If there's a conflict with the existing class (Second Period), please inform your teacher promptly, and the school will provide maximum support and coordination. The 2025 debate topics are as follows:

Group A (7th Grade and above)

Affirmative: Social media apps should be banned for students in middle schools

Negative: Social media apps should not be banned for students in middle schools

\*Social media apps (Social Media APP) should include Instagram, TikTok, Facebook, and other similar social media apps, but not include MS Teams or other apps used for educational and collaborative purposes.

Group B (4th-6th Grade)

Affirmative: Pet ownership is more beneficial than harmful for elementary school students' lives and growth.

Negative: Pet ownership is more harmful than beneficial for elementary school students'

◆ The 2025 "Huaxia Star" Arts Performance will be held on March 29, 2025, at the Huaxia Chinese School at Montgomery! Two performances are selected from our school: "Snow Dragon Chant" and "Courage Explosion." Check out these performances on the school's Spring Festival Gala link (<https://newyeargala-2025.hxedison.org/>) or on the school's YouTube channel (<https://www.youtube.com/@HXEDISON>) (performances #4 and #10). Congratulations to our young performers, and thanks to the parents for their active support and the teachers for their selfless dedication! We wish them a successful performance!

◆ Parent duty is once a semester. Please sign up for the time slot that fits your schedule. <https://www.hxedison.org/ParenDutySignup.html>

Have a good weekend!

Jing Li (Principal of Huaxia Edison Chinese School)  
Email: [principal@hxedison.org](mailto:principal@hxedison.org)